
MEMO 

Onderwerp  : Incident op ‘hotelschip’ met geweld tegen politie  

Datum   : 27 oktober 2020 

Afzender  : burgemeester J.G.A. Paans 

Telefoonnummer : 078 -7706001   

Emailadres  : bestuurssecretariaat@alblasserdam.nl 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
---------------------

Bijgevoegd stuk wordt u ter kennisname toegezonden.  

Het betreft informatie waarvan het nuttig gevonden wordt dat u ervan op de hoogte bent, 
dan wel de toezending van een door het college of een lid van het college in commissie of 
raad toegezegd stuk.  

In tegenstelling tot het verstrekken van informatie via een raadsinformatiebrief is de 
raadsmemo niet vooraf in het college besproken en vastgesteld. Met het presidium is 
afgesproken dat informatie verstrekt via een raadsmemo wel als ingekomen stuk wordt 
geregistreerd, maar niet geagendeerd wordt voor een commissie- of raadsvergadering, 
tenzij een lid van een commissie of de raad hier via de griffier om verzoekt. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------
--------------------- 

Geachte leden van de gemeenteraad,  

Iedere vorm van geweldpleging en verzet tegen politiemensen is verwerpelijk en verdient 
te worden aangepakt. 

Het incident op de drijvende accommodatie aan de kade van de Marineweg van 
vrijdagavond heeft veel Alblasserdammers verontrust en aandacht gekregen. Mijn reactie 
op het incident en de berichtgeving via een tweet heeft de onrust niet weg kunnen nemen. 
Daarmee stel ik vast dat mijn tweet niet effectief is geweest, zeker nu deze niet is 
bedoeld zoals deze gelezen wordt. 

Uit bijgaande verklaring van Oceanco blijkt dat het hierboven genoemde incident is 
veroorzaakt door de betrokkenen van een project dat bij het bedrijf in de loods van 
Marineweg voor een refit in onderhoud is. De bemanning vormt door het jaar heen met 
elkaar een gezamenlijk huishouden aan boord van het schip dat zij beheren namens de 
eigenaar. De bemanning heeft tijdens de werkzaamheden vervangende huisvesting 
geregeld op een hotelboot. Deze boot heeft toestemming gekregen aan de kade van 
Oceanco ligplaats te hebben in nabijheid van het door hen beheerde project in een van de 
loodsen van Oceanco. Op vrijdagavond heeft de bemanning die niet in actieve dienst was 
in bijzijn van de kapitein van het ‘hotelschip’ als huishouding feest gevierd. Naar onze 
beste kennis zonder aanwezigheid van derden.  

Politie heeft vastgesteld dat binnen dit gezamenlijk huishouden de door de 
Noodverordening van de Veiligheidsregio Zuid-Holland Zuid geldende regels niet in acht 
zijn genomen. De poging om de festiviteiten te doen beëindigen werden door de 
bemanning niet gewaardeerd hetgeen tot het genoemde geweld heeft geleid. Na vijf 
arrestaties is het nu aan het Openbaar Ministerie en aan de Veiligheidsregio om de zaak 
verder te onderzoeken en maatregelen te treffen.  
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Ik merk daarbij op dat alhoewel het opgeroepen beeld dat wel doet vermoeden er geen 
sprake is van een met openbaar toegankelijke horeca, illegale evenementen en 
festiviteiten vergelijkbare situatie. Laat onverlet dat het overtreden van Coronaregels en 
het plegen van geweld tegen politiemensen verwerpelijk is, door mij wordt afgewezen en 
waartegen door de verantwoordelijken zowel publiek als privaat is en wordt opgetreden. 

Het bedrijf Oceanco is als opdrachtnemer van een zakelijke klant en locatiehouder van de 
kade betrokken geraakt bij het incident waarvoor in de eerste plaats de bemanning en de 
kapitein van de betrokken hotelboot verantwoording hebben te dragen. Met Oceanco stel 
ik vast dat alles gedaan behoord te worden om aan de Corona regels te voldoen. 
Overtreders daarvan worden daarop aangesproken en zijn inmiddels van de werf 
verwijderd. 

Op maandagochtend 26 oktober heb ik na terugkoppeling vanuit betrokkenen opdracht 
gegeven blijken van meeleven te sturen aan de bij het incident gewond geraakte agenten. 

Ik vertrouw erop u hiermee naar behoefte te hebben geïnformeerd.  

Jaap Paans, burgemeester 

Bijlagen: 

Geanonimiseerde correspondentie dd. 26 oktober per mail met twee verontruste burgers 
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1e: 

Datum: Dinsdag 27 oktober 2020 om 10.59.01
Van: X.v.H. 
Onderwerp: Geweld tegen politie

Geachte heer Paans,  

Dank voor uw snelle reactie en uw duidelijke uitleg. Dit neemt mijn ongerustheid in 
ieder geval weg.  

Met een vriendelijke groet  

X.v.H. 

Datum: maandag 26 oktober 2020 om 14:20:33 
Aan: X.v.H.@gmail 
Onderwerp: Geweld tegen politie

Geachte X.v.H, 

Dank voor uw mail aan mij. Ik betreur het u schrik te hebben aangejaagd 
door mijn tweet van afgelopen zaterdag. 

Ik krijg meer reacties op de meldingen in landelijke media van het incident 
op een hotelboot voor de kade van een bedrijf in ons mooie dorp. 
Niet alles wat in de krant staat komt overeen met de feiten. Wel dat geweld 
is toegepast tegen politiemensen. Dat is verwerpelijk en daar is en wordt 
tegen opgetreden. Te beginnen met strafrechtelijk onderzoek door het OM 
en maatregelen van het bedrijf waar het hotelschip voor de kade lag. 
Anders dan gesteld in de berichtgeving zijn er geen Alblasserdammers bij 
het incident betrokken geweest, vond het incident op particulier terrein plaats 
en betrof het een groep mensen die als bemanning een huishouden 
duurzaam samenleven aan boord van de superjachten van deze wereld. 
Omdat dit jacht voor groot onderhoud binnen in een hal ligt heeft de 
bemanning tijdelijk andere huisvesting gevonden op het hotelschip dat 
alleen door hen wordt gebruikt. Er waren - voor zover tot nu kan worden 
vastgesteld geen ‘externe gasten/feestvierders’ aanwezig. 
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Er is door de Politie vastgesteld dat er overtreding plaatsvond van de 
COVID-19 regels en daartegen wordt opgetreden door de Voorzitter van de 
Veiligheidsregio, de heer Kolff. 
Ik ben op dat punt door de Corona pandemie afgekondigde GRIP4 situatie 
niet bevoegd op te treden tegen dat type overtreding. 

Ik deel uw mening volledig dat iedereen zich aan de Corona regels moet 
(proberen) te houden, ze in ieder geval niet moedwillig moet negeren en al 
helemaal normaal gedrag moet vertonen als men erop wordt aangesproken. 
Dat verdienen alle nabestaanden van slachtoffers en iedereen die zich inzet 
in de zorg. 

Ik hoop u met dit antwoord enige rust te hebben geboden. 

Met vriendelijke groet, 
Jaap Paans, burgemeester Alblasserdam  

Verzonden: maandag 26 oktober 2020 09:58 
Aan: Bestuurssecretariaat <Bestuurssecretariaat@alblasserdam.nl> 
Onderwerp: Feest Oceanco 

Geachte heer Paans, 

Ik ben erg geschrokken van uw reactie op het feest bij Oceanco. Uw 
opmerking dat het een interne kwestie is had gekund als de feestvierders bij 
komst van de politie netjes weg waren gegaan. Nu er echter gevochten is 
met en geweld gebruikt tegen de agenten kunt u dit toch niet afdoen als een 
interne kwestie! Dat is een verdere ondermijning van het gezag en een flinke 
klap in het gezicht van onze agenten, maar ook van alle mensen die ziek zijn 
door Corona, iemand hebben verloren en degenen die zich een slag in de 
rondte werken in de zorg. 

Ik hoop van harte dat u uw standpunt heroverweegt en tot een ander besluit 
komt. 

Hoogachtend 

X.v.H.
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2e:

Van: X.v.D. 
Datum: maandag 26 oktober 2020 om 15:23:13 
Aan: "Paans, JGA (Jaap)" <JGA.Paans@Alblasserdam.nl> 
Onderwerp: Re: Illegaal feest

Geachte heer Paans,

Dank voor uw uitgebreide en genuanceerde reactie - fijn dat er werk wordt 
gemaakt van het gedrag van de groep
tegen onze zeer gewaardeerde handhavers en hulpverleners, Laten we deze 
handhavers vooral steunen en waarderen
voor het moeilijke werk in deze tijden. 
Tevens wens ik u sterkte en succes in deze tijden met uw niet eenvoudige 
taak.

Met vriendelijke groet,

X.v.D.

Datum: maandag 26 oktober 2020 om 13:57:00
Aan: X.v.D.@Chello
Onderwerp: Re: Illegaal feest

Dag mijnheer X.v.D,
Fijn elkaar weer online te treffen!
Ik krijg veel reacties op de meldingen in landelijke media van het incident op 
een hotelboot voor de kade van een bedrijf in ons mooie dorp.
Niet alles wat in de krant staat komt overeen met de feiten. Wel dat geweld is 
toegepast tegen politiemensen. Dat is verwerpelijk en daar is en wordt tegen 
opgetreden. Te beginnen met strafrechtelijk onderzoek door het OM en 
maatregelen van het bedrijf waar het hotelschip voor de kade lag.
Er is ook vastgesteld dat er overtreding plaatsvond van de COVID-19 regels 
en daartegen wordt opgetreden door de Voorzitter van de Veiligheidsregio, de 
heer Kolff. Ik ben op dat punt door de GRIP4 situatie niet bevoegd op te treden 
tegen dat type overtreding. En was het ook eens met de tweet van collega 
Kolff.

Met vriendelijke groet,
Jaap Paans
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Van: X.v.D.
Datum: maandag 26 oktober 2020 om 09:39:52 
Aan: "Paans, JGA (Jaap)" <JGA.Paans@Alblasserdam.nl> 
Onderwerp: Illegaal feest

Geachte heer Paans,

Het AD maakt melding van een illegaal feest c.q.' golf van geweld ' bij 
Oceanco in Alblasserdam.

Wat mij verbaast is uw bericht aan uw collega Kolff: “ Interne 
bedrijfsaangelegenheid, etc. “.
Ongetwijfeld is het bedrijf een component in deze problematiek maar het lijkt 
mij niet de prioriteit voor u.
Hier is sprake van overtreding van de geldende regelgeving inzake Covid-19 
en abject gedrag jegens de politie.

Ik ben van mening dat primair uw aandacht uit moet gaan naar dit gedrag en 
niet naar het bedrijf.
Ik stel mij voor dat u dit alsnog doet. In de Twitter van Wouter Kolff kan ik mij 
overigens geheel vinden.

Met vriendelijke groet,

X.v.D.
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